
                 Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hôrka, 

  konaného dňa 24.septembra 2020 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Prítomní:   (podľa priloženej prezenčnej listiny):  6 poslancov                                                                      

 

Ospravedlnení: 3 poslanci 

 

PROGRAM:      
1.  Otvorenie, schválenie programu 

2.  Voľba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3.   Kontrola plnenia uznesení 

4.   Návrh na zrušenie Uznesenia č. 13/XII/13/19  z riadneho zasadnutia Obecné    

      zastupiteľstva Obce Hôrka, konaného dňa 11. decembra 2019 
5.   Návrh  Všeobecne záväzného nariadenia ..... /2020 o prevádzkovom poriadku pohrebiska  

6.   Dodatok k zmluve o prenájme nebytového priestoru v Základnej škole Hôrka - Súkromná   

      základná umelecká škola Rosnička Art Spišský Štvrtok 

7.   Dodatok k zmluve o prenájme nebytového priestoru v Základnej škole Hôrka  – Súkromná      

      základná umelecká škola Fantázia Svit  

8.   Monitoring a hodnotenie finančného a programového plnenia rozpočtu za I. polrok 2020 

9.   Rozpočtové opatrenie č. 6 

10. Správa nezávislého audítora z auditu závierky za rok 2019 

11. Návrh na predaj pozemku – Rudolf Čonka s manželkou, Hôrka 9 

12.  Návrh na vyhlásenie obchodno verejnej súťaže na prenájom 2 chladiacich zariadení  

       v objekte Domu smútku v Hôrke 

13. Rôzne 

14. Interpelácie poslancov  

15. Záver 

 

Bod č. 1 Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Ing. Helena Mihalčinová. 

Skonštatovala, že je prítomných 6 poslancov. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje zmenu programu a zaradenie bodu: 

Návrh na delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ Hôrka a delegovanie 

zástupcu zriaďovateľa do Rady školy pri MŠ Hôrka ako bod č. 13. Poradie ostatných bodov 

sa prečísluje. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje  upravený program rokovania obecného 

zastupiteľstva obce Hôrka. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov. 

 

Bod č. 2 Voľba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce navrhla za mandátovú, návrhovú komisiu a 

overovateľov zápisnice ako celok poslancov: Ing. Ingrid Chorovskú a PaedDr. Stanislava 

Dubrovčáka. 



Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje uvedený návrh uznesenia. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov. 

 

Bod č. 3  Kontrola plnenia uznesení 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov. 

 

Bod č. 4.   Návrh na zrušenie Uznesenia č. 13/XII/13/19  z riadneho zasadnutia Obecné    

                  zastupiteľstva Obce Hôrka, konaného dňa 11. decembra 2019 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje uvedený návrh uznesenia. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 5 poslancov, 

PROTI 0 poslancov, ZDRŽAL SA 1 poslanec. 
 

Bod č. 5  Návrh  Všeobecne záväzného nariadenia ..... /2020 o prevádzkovom poriadku  

                pohrebiska  
Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že návrh VZN bol vyvesený na úradnej 

tabuli obce a na webovom sídle dňa 2.9.2020 a zvesený dňa 23.9.2020 bez pripomienok. 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov. 

 

Bod č. 6  Dodatok k zmluve o prenájme nebytového priestoru v Základnej škole Hôrka –                                                                                                   

                Súkromná základná umelecká škola Rosnička Art Spišský Štvrtok 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov. 

 

Bod č. 7.   Dodatok k zmluve o prenájme nebytového priestoru v Základnej škole Hôrka   

                  – Súkromná základná umelecká škola Fantázia Svit  

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov. 
 

Bod č. 8 Monitoring a hodnotenie finančného a programového plnenia rozpočtu za  

              I. polrok 2020 

Ing. Mgr. Milan Tomáš, kontrolór obce uviedol, že v zákone č. 583 o rozpočtových pravidlách 

nenašiel povinnosť predkladať takúto správu priamo obecnému zastupiteľstvu. Obec sleduje, 

monitoruje rozpočet a ak došlo k rozpočtovému opatreniu alebo k  zmene rozpočtu predkladá 

sa zastupiteľstvu táto zmena. Uvítal by zasielanie čerpania rozpočtu každý štvrťrok 

a samozrejme aj poslancom. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov. 
 

Bod č. 9 Rozpočtové opatrenie č. 6 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov. 

 

Bod č. 10 Správa nezávislého audítora z auditu závierky za rok 2019 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov. 

 



Bod č. 11 Návrh na predaj pozemku – Rudolf Čonka s manželkou, Hôrka 9 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že zámer  na odpredaj nehnuteľného 

majetku bol vyvesený na úradnej tabuli a na webovom sídle obce dňa 2.9.2020. 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov. 

 

Bod č. 12  Návrh na vyhlásenie obchodno verejnej súťaže na prenájom 2 chladiacich 

zariadení  v objekte Domu smútku v Hôrke 
Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov. 
 

Bod č. 13. Návrh na delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ Hôrka 

a delegovanie zástupcu zriaďovateľa do Rady školy pri MŠ Hôrka 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že sú vyhlásené nové voľby. V Rade 

školy pri ZŠ za zriaďovateľa boli  doteraz Ing. Ingrid Chorovská, Emil Chovanec a v Rade 

školy pri MŠ bol Félix Harendarčík. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka 

s c h v a ľ u j e 

delegovanie zástupcov za zriaďovateľa do Rady školy pri Základnej škole v Hôrke: 

Ing. Ingrid Chorovskú a Emila Chovanca na obdobie rokov 2020 – 2024. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka 

s c h v a ľ u j e 

delegovanie zástupcu za zriaďovateľa do Rady školy pri Materskej škole v Hôrke: 

Ing. Petra Žoldáka na obdobie rokov 2020 – 2024. 

Z celkového počtu 6 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov. 

 

Bod č. 14 Rôzne 

 

Žiadosť o prenájom nebytového priestoru – Michaela Bulavova 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala o podanej žiadosti o prenájom 

nebytového priestoru v  kultúrnom dome na výrobu a  predaj zmrzliny. 

Na zasadnutí bola prítomná  Michaela Bulavova a Faltín   , ktorí k žiadosti doplnili, že tam 

chcú predávať zmrzlinu a uvedený pristor si prerobia na vlastné náklady. 

 

Ing. Peter Žoldák, poslanec OZ uviedol kanál tam bude asi problém. 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce uviedla -   priestor je vyprataný, predtým tam bola 

činkáreň a navrhla, aby sa tam žiadatelia išli pozrieť a zistili či je možné sa napojiť na 

kanalizáciu a zistiť či môže byť prevádzka zmrzliny oproti prevádzke mäsa. 

 

Lukáš Faltín, žiadateľ-  uviedol, chceli by sme tam urobiť nejaké stavebné úpravy - dvere, aby 

ľudia vchádzali k nám priamo. 

 

Ing. Peter Žoldák podotkol, že žiadatelia chcú vedieť či bude vôľa zastupiteľstva im to 

prenajať. 



Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce  uviedla, treba nám pripraviť a zverejniť zámer na 

prenájom priestorov. 

 

Ing. Mgr. Milan Tomáš uviedol máme dve možnosti buď vyhlásiť verejno obchodnú súťaž, 

kde dopredu bude určený účel nájmu, alebo prenajať z dôvodu hodného osobitného zreteľa – 

v záujme podpory podnikania vlastných občanov. 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce -  zabezpečíme zámer na prenájom nebytového 

priestoru a  kto by sa toho ujal a išiel by sa tam pozrieť. 

 

Ing. Peter Žoldák, poslanec OZ  súhlasil, že môže sa tam ísť pozrieť ako treba riešiť napojenie 

na kanalizáciu. 

 

Po diskusii obecné zastupiteľstvo súhlasí s prípravou zámeru na prenájom nebytového 

priestoru a uvedený priestor si žiadatelia spolu s Ing. Petrom Žoldákom pôjdu pozrieť. 

 

Oznámenie o kritickom stave miestnej komunikácie a žiadosť o jej opravu – Ing. Jozef 

Kocún 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala a prečítala  uvedený list. 

 

Ing. Jozef Kocún, žiadateľ uviedol prišli sme z dvoma žiadosťami – oznámenie o kritickom 

stave miestnej komunikácie a žiadosť o jej opravu. Miestna komunikácia je v dezolátnom 

stave, samé výtlky, bol som ich merať majú niektoré aj 18 cm, cestu využíva dosť veľa aut aj 

veľa chodcov a druhá žiadosť o jej opravu. 

 

Tomáš Noga, žiadateľ- bolo by potrebné odvodnenie cesty, pod zdravotným strediskom 

vyviera voda, naberá rýchlosť a všetko vymýva. Záchytné rigoly, by chytili túto dažďovú 

vodu kde sú lúky okolo lesíka. V prvom rade vybudovať rigoly a zasypať a zhutniťnajväčšie 

jamy. 

 

Mgr. Eduard Dolinaj, žiadateľ -  mal som poistnú udalosť  na tej ceste, oproti mne išlo 

nákladné auto a sme sa míňali tam  je cesta úzka a tam je taká skrúža kanalizačná, stočil som 

do prava, je tam veľká tráva a nevidel som, že je tam skrúža, Mám poškodené predné dvere a 

Ten terén je zradný to sa stalo mne 

 

Stanislav Kubala, žiadateľ- je tam prašnosť cesty, keď je sucho a keď prší tak je tam blato. 

 

Ing. Jozef Kocún, žiadateľ -  pri kalkulácií na 450 m cesty je  to hrubý odhad, bez obrubníkov 

113 700,- eur, s obrubníkmi 228 700,- eur  a aj s chodníkom 255 000,- eur.  

 

Stanislav Kubala, žiadateľ -  každá cesta sa skladá z troch vrstiev,  nie je to jednorázovo 

255 000,- eur, ale robí sa to po etapách. 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce - stav našich ciest je zúfalý, máme ďalší kritický 

úsek, je potrebné si sadnúť zo zastupiteľstvom a stanoviť si harmonogram opravy ciest, pod 

zdravotným strediskom vyviera kyslá voda a čo sa týka cesty, táto cesta   tak ako vedie 

obvykle, v jednej časti vedie po súkromných pozemkoch a niektorých úsekoch sú to obecné 

pozemky. Je to katastrofálny úsek cesty, je tam postavených pár domov, ale je to spojnica 

Primovce – Ondrej. V prvom rade je potrebné odvodniť tejto úsek, lebo zbytočne tam 



postavíme cestu, ak ju bude podmáčať. Tie čiastky, ktoré ste vyčíslili nie sú malé, treba určiť 

harmonogram opravy na nejaké časové obdobie. 

 

Ing. Peter Žoldák, poslanec OZ – je potrebné tam aspoň teraz prekopať cestu a dať tam rigol, 

kanál, ktorý by zlepšil tú situáciu, zasypať diery na ceste, lebo sa tam autom ani nedá chodiť 

a potom na jar pokračovať v oprave cesty. 

 

PaedDr. Stanislav Dubrovčák, poslanec OZ – treba to opraviť 

 

Po diskusii k tejto problematike sa obecného zastupiteľstvo dohodlo, že zvolajú stretnutie aj 

s občanmi tejto lokality a navrhnú riešenie. 

 

V rámci tohto bodu pani starostka ešte informovala, že: 

- banícky cech horného Spiša  vybrali obec Hôrka,  nakoľko je banícka obec na osadenie 

tabule ako súčasť baníckej cesty, zabezpečili banský vozík, ktorý bude osadený pri kultúrnom 

dome. Srdečne pozvala poslancov dňa 25.9.2020 o 15.30 hod na túto slávnosť. 

 

Bod č. 15 Interpelácie poslancov 

 

Emil Chovanec – upozornil, že sme zle zapísali  v zápisnici v minulého zastupiteľstva 

upozornenie – nie pokosiť pri ZŠ pozemok, ale vyzvať majiteľov pozemkov, ktorí majú 

pozemky na výstavbu pri ZŠ na pokosenie, pozemok je v dezolátnom stave. V akom stave je 

most na plane a či sme oslovili majiteľov pozemkov pri multifunkčnom ihrisku. 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce – máme už zakreslenú lokalitu a návrh ako to tam 

môže vyzerať, ešte sme neoslovili existujúcich vlastníkov, most na plane ideme poslať na 

vodohospodársky podnik na vyjadrenie a máme rozpočet 

 

Emil Chovanec- máme je tu harmonogram opravy ciest, najprv treba dokončiť cesty, ktoré 

sme už začali,  treba podľa neho postupovať, kríky v Ondreji pri p. Bonkovej ešte nie sú 

zrezané. 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce – kríky pri p. Bonkovej budú zrezané p. Ignačákom. 

 

PaedDr. Stanislav Dubrovčák – prípojka pri Bonkovej, mali sme žiadosť, aby sa to dalo do 

pôvodného stavu a neporiešilo sa to. 

 

Ing. Peter Žoldák –  v akom stave je oprava mostu na Huncľoch 

 

Emil Chovanec – výstavba šatní na ihrisku, treba nám riešiť napojenie kanalizačnej prípojky, 

treba pripraviť zmluvu na užívanie od Gajdošovcov. 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce – podala sa žiadosť o výstavbu šatní, zmluvu 

o užívaní bude pripravovať právnik. 

 

Ing. Peter Žoldák – v pánskej záhrade sú vyschnuté stromy, treba ich zrezať, treba doriešiť 

chodník okolo pánskej záhrady 

 

 

V rámci tohto bodu vystúpili občania: 



Jozef Pokrivka – sa opýtal prečo nebola jeho žiadosť o odkúpenie pozemkov predložená 

zastupiteľstvu, už predtým podával žiadosti a boli zamietnuté, býva tu 40 rokov a nevie prečo 

mu nechceme predať pozemok. Predávajú sa tu pozemky napr. Javorskému sa predalo, 

v Huncľohu sa predávali pozemky. 

 

Katarína Žoldáková, poslankyňa OZ - nemáme záujem predávať pozemok, treba tam 

dopracovať štúdiu a budeme riešiť celú lokalitu okolo bytoviek komplexne. 

 

Lenka Adamkovičová – smetiari nám nevyvážajú plasty, máme tak isto cestu v zlom stave, 

keď prší od lesa nám tečie voda cez naše pozemky, aspoň po pravej cesty by sme potrebovali 

rigol na vodu. 

 

Bod č. 16 Záver 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva 

a poďakovala prítomným za účasť. 

 

 

 

 

V Hôrke dňa 2.októbra 2020 

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Ingrid Chorovská                        ........................................... 

 

                             PaedDr. Stanislav Dubrovčák            ............................................ 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Kovalčíková   

                                                                                                                   

    

               

 

               

                                                                                                 Ing. Helena Mihalčinová 

                                                                                                        starostka obce 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 


